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Zápisnica 

Z riadneho zasadnutia OZ vo Vrbnici, ktoré sa uskutočnilo dňa 29.6.2024 

o 10:00 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PROGRAM : Návrh programu podľa pozvánky /Príloha č. 1/ 
Úvodné náležitosti  
V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov z 
riadneho Obecného zastupiteľstva vo Vrbnici otvoril  p. Ján Tokár –zástupca starostu obce 
privítaním poslancov OZ, ekonóma obce, hostí a prečítal návrh programu zasadnutia. 

Konštatoval, že na zasadnutí OZ je väčšina prítomných poslancov, takže obecné zastupiteľstvo je 
podľa § 12 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. spôsobilé rokovať a uznášať sa vrátane prijímania 
všeobecné záväzných nariadení. /Príloha č. 2 – prezenčná listina/ 

 
Počet prítomných : 4 

Počet neprítomných : 3 
Z toho ospravedlnení :1 (MUDr.Richard Dubjak) 

Neospravedlnení : 2 (Petera Matúš,Jolana Kančiová) 

Starosta obce p. Dominik Tokár sa ospravedlnil z dnešného zasadnutia, zástupca starostu 
obce Ján Tokár bo poverený vedením zasadnutia a určil za overovateľov zápisnice: Dušan 
Kudelás, Ján Šutai Paľo 

Rozprava 

Juraj Dubjak-poslanec obecného zastupiteľstva žiadal doplniť do programu bod „Kontrola 
plnenia uznesení“ a to na každom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Dušan Kudelás: „Súhlasím, predchádzajúce zastupiteľstvo som hovoril o betonovom panely, 
ktorý sa mal preložiť a nestalo sa tak.“ 

Ing Miroslav Tkáč: „Bol som upozornený na to, že nie je možné preložiť ho tak, ako bolo 
naplánované.“ 

Dušan Kudelás. „Nevidím dôvod, aby nedošlo k pôvodnému plánu osadenia. (v tomto ho 
podporil poslanec Ján Šutai Paľo). Ale nakoľko tu nie je prítomný pán starosta, tak by som 
bol odložil na budúce zasadnutie.“ 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Zástupca Starostu obce predniesol návrh na uznesenie 

 
UZNESENIE č.4/2024 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

29.6.2024 

 



 

K bodu 1 Program jednania riadneho zasadnutia OZ Vrbnica  

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

konštatuje, že 

obecné zastupiteľstvo ako celok v zmysle §12 ods. 7 zákona o obecnom zriadení je schopné 
rokovať a uznášať vrátane prijímania VZN  

schvaľuje  

v zmysle § 12 ods. 5 program Riadneho zasadania obecného zastupiteľstva a jeho doplnenie 
a zmeny 

Hlasovanie: 

Za: 4 Juraj Dubjak,Dušan Kudelas, Ján Šutai Paľo, Ján 
Tokár 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 

 
 
2./Schválenie záverečného účtu obce a rozpočtového hospodárenia za rok 2023 
Ing. Miroslav Tkáč – ekonóm obce predniesol prítomným poslancom OZ záverečný účet 
obce Vrbnica, oboznámil výšku fondu bytoviek, konštatoval, že záverečný účet bol 
prebytkový a oznámil výšku prebytku. Navrhuje záverečný účet a celoročné hospodárenie za 
rok 2023 schváliť bez výhrad a prebytok rozpočtového hospodárenie výške 11.918,16 Eur 
použiť na tvorbu rezervného fondu . 

Rozprava: 

Juraj Dubjak: „Poprosil by som nabudúce urobiť každému kópiu, aby nedochádzalo ku 
kolovaniu materiálov.“ 

Ing. Miroslav Tkáč – ekonóm „Na nasledujúcom zasadnutí si dáme pozor, aby k tomu 
nedochádzalo.“ 

Dušan Kudelás: „Bez poradenia sa je zasadnutie v sobotu. Zároveň by ma zaujímalo, ako sa 
využili finančné prostriedky SPP. 

Ing. Miroslav Tkáč – ekonóm „Kúpili sa detské preliezky, pričom jedna sa osadila v obecnej 
materskej škole.“ 



K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Zástupca starostu obce predniesol návrh na uznesenie. 

 
UZNESENIE č 5./2024 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

29.6.2024 

 

 

K bodu 2/ Schválenie záverečného účtu obce a rozpočtového hospodárenia za rok 2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

-záverečný účet obce a rozpočtového hospodárenia za rok 2023 

schvaľuje 

- záverečný účet obce a rozpočtového hospodárenia za rok 2023 

Hlasovanie: 

Za: 4 Juraj Dubjak, Dušan Kudelás, Ján Šutai Paľo, Ján 
Tokár 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 

3./Oznámenie o výberovom konaní na post hlavného kontrolóra obce 

Miroslav Tkáč – ekonóm obce informoval prítomných o nutnosti vyhlásiť výberové konanie 
na post hlavného kontrolóra obce. Stručne predniesol aké predpoklady musí spĺňať hlavný 
kontrolór obce, spôsob doručenia prihlášky, predpísané náležitosti a termín od kedy a dokedy 
je potrebné prihlášku doručiť na obec. 
 
Rozprava: 
 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Zástupca Starostu obce predniesol návrh na uznesenie. 



 
UZNESENIE č.6/2024 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

29.6.2024 

 

K bodu 3 / Oznámenie o výberovom konaní na post hlavného kontrolóra obce 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica §11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie 

oznámenie o výberovom konaní na post hlavného kontrolóra obce Vrbnica 

schvaľuje  

oznámenie o výberovom konaní na post hlavného kontrolóra obce Vrbnica 

Hlasovanie: 

Za: 4 Ján Tokár, Juraj Dubjak, Dušan Kudelás,Ján Šutai 
Paľo 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie bolo prijaté. 

4./Rôzne 
Ján Tokár – zástupca starostu obce predniesol poslancom návrh rozšírenia obecného 
cintorína o parcelu 155/39, ktorá sa nachádza bezprostredne za cintorínom, nakoľko rozloha 
cintorína nie je postačujúca. Zároveň by sa využila na náhradnú výsadbu stromov v počte 20 
ks, ktoré je  obec povinná vysadiť ako náhradu za výrub suchých stromov v obci.  V bode 
rôzne sa informoval poslanec Kudelás o časoch MOPS, nakoľko vznikol problém s deťmi, 
ktoré chodia do školy v čase medzi 7:15 -7:30 hod. Hliadka nedáva pozor na deti, ktoré idú 
do Žbiniec. Chcel by som byť prítomný na schôdzi MOPS. Ján Tokár informoval, že MOPS 
v lete funguje od 07:00 hod. Juraj Dubjak navrhol skontrolovať kroniku obce, aby boli 
zaznamenané všetky akcie obce, prípadne iné udalosti.  
Ing. Miroslav Tkáč  stručne informoval o výdajoch obecného majálesu. Vyčíslil položky 
jednotlivých výdavkov. Celkovo to činilo sumu 4894,37 Eur. Príjem boli dotácie od 
poslanca Jána Tokára a Ing. Miroslava Tkáča vo výške faktúry za mesiac máj 2024. 
 
 
 
 
 



Rozprava: 
 
Dušan Kudelás: „Chcel by som, aby sa MOPS pohybovala po celej obci a nestáli iba na 
jednom mieste. Navrhoval by som stretnúť sa s členmi MOPs spolu s ďalšími poslancami 
a určiť im strategické miesta a časy, kde sa majú pohybovať.“ 
 
Juraj Dubjak: „Bol by som rád, keby hliadka MOPS od 22:00 hod. dohliadala na nočný 
kľud, preto by bolo  vhodné určiť miesta. Ak hliadka vidí partiu, tak by mali ísť súbežne 
s partiou, aby došli domov a nerobili hluk niekde inde, hlavne nech robia pochôdzkovú 
činnosť.“ 
 

K vedenému bodu neboli vznesené žiadne iné  pripomienky. 

Zástupca starostu obce predniesol návrh na uznesenie. 

 
UZNESENIE č.7/2024 

Z riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 

Vrbnica zo  dňa:  

29.6.2024 

 

K bodu 4 / Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vrbnica §11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie 

návrh starostu obce na rozšírenie obecného cintorína 

schvaľuje  

návrh starostu obce na rozšírenie obecného cintorína 

Hlasovanie: 

Hlasovanie: 
Za:   
Proti: 4 Ján Tokár, Juraj Dubjak, Dušan Kudelás,Ján Šutai 

Paľo 
Zdržal sa:   
Neprítomní:    

Konštatujem , že uznesenie nebolo prijaté. 

 
 



Nakoľko bol program riadneho zasadnutia vyčerpaný, starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným a poslancom a ukončil zasadnutie. 
 
Overovatelia :  Ján Šutai Paľo, Dušan Kudelás 
 
 
 
Zapisovateľka: Štefánia Dudášová 

 
Ján Tokár v. r.               
zástupca starostu obce  

 


